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     VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN 3 SEPTEMBER 2009. 
 
Aanwezig: dhr. van Ravenzwaaij; dhr. Landman; dhr. de Wind; dhr. van Gaalen; 
dhr. van der Zee; dhr. den Hollander; mevr. ten Boekel; dhr. Klijn; dhr. Tepas, 
mevr. Mooy. 
Afwezig: dhr. Deekens. 
 
Als gast: dhr. Schagen. 
 
Dit is de eerste vergadering na de zomerstop. De voorzitter heet iedereen 
welkom, vooral mevr. ten Boekel, die op speciale uitnodiging aanwezig is. Dhr. 
Tepas vertelt de doelstelling van de DR. 
 
Dhr. Schagen: gevaarlijke situatie op het kruispunt van 
Brederodestraat/Correjéstraat, met name voor fietsers, die, als ze van rechts 
komen, wèl voorrang hebben. 
Na enige discussie wordt besloten dat er contact opgenomen gaat worden met de 
Gemeente over dit gebied, ook bij de school. De vraag wordt dan om het gehele 
gebied te “schouwen” en te bekijken welke mogelijkheden er zijn om het veiliger 
te maken. 
 
Hierna begint het besloten gedeelte. 
 
Mededelingen. 
Deze zijn naar een ieder rondgemaild. 
Dhr. den Hollander is naar een bijeenkomst van Kust op Kracht geweest. Hij 
heeft er een vreemd gevoel aan over gehouden. De uitnodigingen zijn alleen maar 
verstuurd zodat later gezegd kan worden dat “alle betrokkenen” hun zegje 
hebben kunnen doen. Pas als alles al bijna vastligt mogen wij nog wat roepen, dit 
gaat dhr. den Hollander trouwens wel doen. De boodschap van de DR zal zijn: 
bereikbaarheid van de nieuwe duinen. 
De scheve bankjes zullen worden opgeknapt. 
De zebra Dorpsplein/Dorpsweg moet opnieuw geverfd worden, dhr. Tepas vraagt 
BelHerstel. 
Het is een fantastisch seizoen geweest met een aantal kleine uitwassen gezien 
de drukte. Wel gaat gevraagd worden of er paaltjes geplaatst kunnen worden 



  

langs het rijwielpad, zodat daar geen auto’s meer geparkeerd kunnen worden bij 
de Kiefteglob. 
Mevr. ten Boekel vraagt of het mogelijk is dat er verlichting komt in het bos 
Jewelweg. Nee, dat kan niet want het is natuurgebied. 
 
Diverse werkgroepen. 
Dorpsplein: Áls de Gemeente instemt, dan zal er wellicht toch vertraging 
ontstaan. Er bestaan veel onduidelijkheden en men is onderling erg verdeeld. 
Senioren: dhr. Tepas gaat nog hier en daar iemand polsen. 
Jeugd: tijdens de vakantie overlast geweest (brandstichting, omzagen van bomen 
etc.). De Frankendaalbuurt heeft overleg met de Gemeente. Dhr. Tepas zal zich 
op de hoogte laten houden. 
Communicatie: het 1e burgerhuwelijk in ’t Kerkje heeft op de site gestaan. 
Tevens staat er een 3-D foto van ’t Kerkje op de site, deze komt van Google 
Earth. Er blijkt ook internationale belangstelling te zijn voor de site.  
Dhr. van der Zee is voornemens een “wist u dat…” te maken voor op de site met 
interessante weetjes.  
Allemaal goede en leuke berichten over onze site. Met dank aan de webmaster!! 
Financiën: we staan er redelijk voor. Mevr. Bracht zal weer een stukje in de 
Omroeper schrijven om de burgers op te roepen tot een donatie, tevens  zal er 
een donatie van de DR aan de Omroeper gedaan worden. 
 
Notulen 4 juni 2009. 
Mevr. Bracht vraagt om een aanpassing. Dhr. van Ravenzwaaij zal dit doen en dan 
is het verslag goedgekeurd met dank aan de samensteller, dhr. van Ravenzwaaij. 
 
Post. 
Dit is aan een ieder rondgemaild. 
De elektronische infoborden die bij de strandopgangen geplaatst zouden worden, 
deze actie is vanuit de Gemeente voorlopig opgeschort. 
Onze visie op het concept Bestemmingsplan is de deur uit. 
 
Rondvraag. 
Dhr. Tepas: kunnen de kunstwerken in het dorp, zoals de Nic. Jonk bij het 
Dorpshuis en de krullen bij de Kiefteglob een mooiere plek krijgen, zodat ze 
beter uitkomen?  De DR vindt dit ook een goed idee. Dhr. Tepas stuurt een 
mailtje naar de Gemeente. 
Mevr. Mooy: spreekt haar bezorgdheid uit over de versterking van de Kust, met 
name als er straks wel een Marina in Petten gebouwd gaat worden. Er komt heel 
weinig informatie richting de bewoners over de zeewering.  



  

Dit najaar wordt bekend gemaakt welke oplossing gebruikt gaat worden: hard of 
zachte versterking. De bedoeling is dat RijksWaterStaat in 2010 gaat starten 
met opspuiten. 
Dhr. van Ravenzwaaij: er is bij hem in de buurt een parkeerprobleem . Speelt dit 
elders ook? Nee, niet echt. Extra parkeerplaatsen gaat ten koste van openbaar 
groen en daar is de DR geen voorstander van. Wel komt hier en daar de 
veiligheid van de hulpdiensten in het gedrang door geparkeerde auto’s, zoals bijv. 
in de Stuyvezandeweg. Dhr. Tepas neemt dit op met de Brandweer. 
Mevr. Bracht: heeft de afgelopen tijd verschillende keren contact gehad met 
verschillende instanties over het feit dat er steeds vaker mensen in de duinen 
verblijven, zelfs recreëren met tentjes. Dit kan, omdat er geen hekken meer 
staan. Dhr. Tepas neemt contact op met Hoogheemraadschap. 
Dhr. van Gaalen: maakt zich zorgen over het eenzijdig aanpassen van de 
spelregels door de Gemeente m.b.t. bestemmingsplannen e.d. Hij spreekt de 
grote bezorgdheid uit van de bewoners van Groote Keeten over de leefbaarheid 
van het dorp.  
Ook de Structuurvisie komt ter sprake. Afgesproken wordt dat de DR zich zal 
buigen over deze visie en daar dan commentaar op geven, maar de DR kan niets 
meer dan de gewone burger. 
Dhr. van der Zee: grote ergernis over de strandopgang bij de Abbestederweg. 
Het is een troep en gevaarlijk, omdat steeds meer auto’s naar boven en beneden 
rijden. Graag weer de slagboom terugplaatsen naar de originele plek. Dhr. Tepas 
neemt contact op met de Gemeente. 
Dhr. den Hollander zal dhr. Hartendorp uit Groote Keeten nog eens vragen of hij 
belangstelling heeft tot toetreding tot de DR. 
Dhr. Klijn: er staan nog een aantal appartementen leeg bij de nieuwbouw 
Dorpsplein. Het zijn er 18 geworden. 
Wat gaat er gebeuren in St. Maartenszee met de plannen daar voor 
recreatiebouw? Een bungalowpark wil de Gemeente niet. De 4 Ha blijft ook maar 
sluimeren en het Poland-plan lijkt de Gemeente wel wat. Afwachten dus. 
 
Om 22.15 uur sluit de voorzitter de vergadering en dankt een ieder voor 
zijn/haar inbreng en wenst iedereen wel thuis. 
Tot zover het verslag van deze vergadering. 
De volgende staat gepland voor 8 oktober 2009. 
 
Callantsoog, 17 september 2009. 

A. Mooy, 
Secretaris. 

 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


